
PROTOKÓŁ nr   34/2022 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Rogoźnie odbytego w dniu 19 stycznia 
2022 roku o godz. 16.00 w sali nr 20 Urzędu Miejskiego w Rogoźnie, ul. Nowa 2. 
 
Posiedzenie Komisji otworzył i posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji K. 
Nikodem. 

Przewodniczący stwierdził, że na 3 członków Komisji w obradach bierze udział 3 członków 
Komisji. Komisja jest władna do podejmowania prawomocnych wniosków. 
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w obradach udział wzięli goście zgodnie z listą obecności, którą stanowi załącznik nr 
2 do niniejszego protokołu. 

Przystąpiono do omówienia przedstawionego porządku obrad. 

Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
4. Analiza wydatkowania środków na utrzymanie dróg Gminnych w roku budżetowym 

2021. 

5. Sprawy bieżące. 

6. Wolne glosy i wnioski. 

7. Zakończenie posiedzenia. 

 
Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad. 
Porządek obrad został przyjęty bez zmian. 
 
Przystąpiono do punktu 3 – przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
Protokół został przyjęty, jednogłośnie. 
 
Ad. 4 Analiza wydatkowania środków na utrzymanie dróg Gminnych w roku budżetowym 2021. 

W odpowiedzi na pismo Pana Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 
Rogoźnie znak BR.0012.3.1.2022 z dnia 03.01.2022 r. informującym, że przedmiotem 
najbliższego posiedzenia Komisji będzie: 
„Analiza wydatkowania środków na utrzymanie dróg gminnych w roku budżetowym 2021” 
informuję, co następuje: 
 

W roku  2021 realizując budżet Gminy przyjęty przez Radę Miejską w Rogoźnie 
Wydział Rozwoju Gospodarczego w następującym zakresie: 

Pozycją najkosztowniejszą, realizowaną w sposób planowany oraz doraźny było 
profilowanie oraz utwardzanie dróg nie tylko tych, które posiadają status dróg gminnych ale 
również tzw. gminnych działek drogowych, których w ostatnim okresie w dużej ilości zostało 
przejętych na mienie Gminy. Na realizacje tego zadania wydatkowano kwotę 769 678, 41 
złotych. W celu zabezpieczenia materiałowego na jego wykonanie  dodatkowo, oprócz 
materiałów dostarczonych przez Firmę BIMEX realizującą zakres robót, za kwotę 47 879,94 



dokonano zakupu pofrezu, który w całości został wbudowany. Za kwotę 76 434,56 złotych 
została wyremontowana droga w Laskowie.  

Znaczący udział w wydatkach  budżetu 2021 roku stanowiły: 
- remonty cząstkowe dróg o nawierzchni bitumicznej, których koszt wykonania wraz 

zakupem materiału do napraw doraźnych wyniósł 308 100,48 złotych, 
- konserwacja i bieżące naprawy kanalizacji deszczowej to wydatek w wysokości 

201 657,74 złotych, 
- za prowadzenie akcji zimowego utrzymania dróg i ulic wydatkowano kwotę 152 308, 

25 złotych.. 
 
W ramach utrzymania dróg prowadzono również: 
- wykaszanie poboczy wraz z ich odkrzaczaniem. Koszt tego zadania wyniósł 55 359,30 

złotych, 
- dokonano wymiany części zniszczonego oznakowania oraz wprowadzono nowe 

oznakowanie. Koszt tego zadania wraz z opracowaniem projektów organizacji ruch oraz 
zakupem oznakowania to kwota 90 895,04 złotych, 

- za kwotę 16920,00 złotych dokonano zakupu 3 wiat przystankowych, 
- za przeprowadzone pomiary natężenia ruchu drogowego na przejazdach kolejowych 

w miejscach skrzyżowań z drogami gminnymi wydatkowano  kwotę 6 642,00 złoty, 
- za wykonane podwyższenie barier mostowych na rzece Wełnie w Rogoźnie oraz ich 

pomalowanie (wymóg z przeglądu mostów) zapłacono kwotę 7 000,00 złotych, 
 - na naprawy doraźne (likwidacja powstałych zagrożeń na drogach) wydatkowano 

kwotę 9855,00 złotych. 
 
Ze środków bieżących na utrzymanie dróg sfinansowano również nakłady niezbędne 

do pozyskania wiedzy o  kosztach planowanych do realizacji zadań na które zostały złożone 
wnioski o środki zewnętrzne. Nakłady obejmowały zakup podkładów geodezyjnych, wypisów 
z rejestru gruntów, opracowanie i uzgodnienia dokumentacji budowlanych na: budowę ulic: 
Słonecznej i Topolowej, drogi do Ciesiel, a także aktualizację dokumentacji na budowę ulicy 
Kochanowskiego. Poniesione nakłady wyniosły kwotę 71 536,70 złotych. 
Pan Przewodniczący poinformował, że na podstawie takiej informacji nie jest w stanie 
przeprowadzić analizy danych, ponieważ brakuje przedstawionych długości dróg, które 
zostały utwardzone, wyprofilowane, ile zakupiono pofrezu, co zostało objęte remontami 
cząstkowymi itp. Dodatkowo brakuje umów zawartych na dane prace oraz wystawionych 
faktur, na podstawie których można analizować dany temat. 
W związku z powyższym pan Krzysztof Nikodem poprosił o sporządzenie dokładniejszych 
danych na powyższy temat do końca miesiąca. 
 
Ad. 5 Sprawy bieżące. 
Brak. 
 

Ad. 6 Wolne głosy i wnioski. 
Brak. 
 
Ad. 7 Zakończenie. 
Posiedzenie komisji zostało przerwane o godz. 16:20, sporządziła – Anna Mazur.     
 


